
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1312
Vil ministeren på baggrund af den dom ved Københavns Byret, hvor myndig-
hedernes sagsbehandling af en ansøgning om fornyelse af erhvervskørekort
fra en 44-årig chauffør, som tager medicin mod epilepsi men har været an-
faldsfri i mange år, underkendes, genoptage samtlige sager, hvor myndighe-
derne har givet afslag på fornyelse af erhvervskørekort eller har givet afslag
på ansøgninger om dispensation fra reglerne til personer, som tager medicin
mod epilepsi men har været anfaldsfri i mindst ti år, med henblik på at sikre,
at der ikke er nogen, der uretmæssigt har fået afvist ansøgning om fornyelse
eller dispensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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